

# Protokoll för ledarmöte 2016-01-15

## 1. Mötet öppnas

Närvarande: Johan.L, Therése, Anders K, Camilla, Hans, Åsa, Gunilla, Anders K, Alf, Fredrik, Anna, Jana, Johan.Ö, Jörgen.D

## 2. Val av sekreterare

\* Therése Magnusson

## 3. Föregående protokoll

\* ok

## 4. Information från distrikt och förbund

\* Distriktstämma 20/3

## 5. Ledarutbildning

- \* Leda Avdelning 27-28/2 och 23-24/4 (motsvarande scout, men ändå inte riktigt samma) Denna kan passa de flesta ledare som varit ledare ett tag. Det är en bra för att få input om att leda ett möte, planera, ha en röd tråd i verksamheten.
- \* Sprid utbildningen på era avdelningar
- \* Om någon är intresserad och vill gå maila ut till alla så informationen sprider sig.

## 6. Ekonomisk rapport 2015 och budget 2016

- \* Kassören gick igenom Resultatet för 2015
- \* Om det är ok att ha alla inkomster på samma post vid jul (utan att specificera grötfesten, julförsäljning, ica julmarknad) så fortsätter vi som vi gör.
- \* Vi ligger bra till ekonomiskt i år.
- \* Vi diskuterade upplägg av ekonomin, ska vi ha alla pengar finnas på samma konto, ska vi ha ny bank etc. Kassören ser över under året och hitta en ny struktur. Info ges under styrelsemötet nästa gång.

## 7. Terminsprogram

- \* St George - Kommer att vara Torsdagen den 21/4 kl. 18-19:30.
- \* Kårläger - Planerat till den 4 juni, justeras till den 27-29 maj
- \* Arbetsdagar - en söndag i februari skrivs in i programmet. Första träffen jobbar vi inne i lokalerna

## 8. Renhornet 16/4-16

*Första mötet är klart och förslag finns på 5 stationer. Inbjudan finns redan på nätet*

- \* Det behöver finnas ledare innan och under renhornet. Anmäl er
- \* Vi kommer att vara i mossen, inte där det finns bilar.
- \* Stationer - 5 finns (äventyrarna tar två stationer och Utmanarna tar två stationer, en över till övriga ledare)
- \* Sekretariat - Gunilla
- \* Bansträckningen - max 5 km

Vid protokoll

Justeringsperson:

\_\_\_\_\_  
Therése Magnusson

\_\_\_\_\_  
Camilla Persson

## 9. Hultsfreds scoutfestivalen 3-9 juli 2016

- Anmälan går ut i mars för kåren.
- Det kommer att annonseras i programmet
- Det kommer ut mail som vi kan sprida till våra scouter

## 10. FAD

- Hans har en träff med geocachare ca 1000 personer på Campus. De ha behov av någon som ordnar fika och säljer på plats. Pengarna får man behålla.
- Vi tackar ja tills vidare att ställa upp på försäljning av mackor, godis, fika.
- Alla helgon helgen
- Aktivt mellan kl. 10-18 sedan är det lugnt till ca kl. 21 därefter blir det storsamling/ avslutning
- Inköp, folk behövs innan och under träffen för att förbereda och sälja
- Detta är ett bra tillfälle att samla in pengar inför kommande jamboree tex.

## 11. Ledarmys 29/1-16

- Drop in från kl. 17:30 där vi lagar mat tillsammans och har ledarmys
- Kåren står för maten

## 12 Övriga frågor:

*Information om våra läger/hajker*

V. 15 Renhornet

V. 16 Äventyrarna (Vindskydd)

V. 16 Upptäckare 1 och 2 (tält och vindskydd)

V. 19 Spårare 2 (Tält)

V. 19 BP night (Vindskydd)

V. 21 Kårläger (Tält och vindskydd)

Diskuterade lite om var vi skulle kunna vara på kårlägret. Fundera på plats samt tema.

## 14 Nästa möte

Styrelsemöte 14/2-16 kl. 19:00

Vid protokoll

Justeringsperson:

\_\_\_\_\_  
Therése Magnusson

\_\_\_\_\_  
Camilla Persson

